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Z A P I S N I K 
sa 70. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova 
gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela Srkoč Šenkinc, 
direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio 
Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog 
centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 
Rački.  

 
 
PLANSKI KOLEGIJ 

 
 

Gradonačelnik je, na početku sjednice svim djelatnicima Policije čestitao njihov dan, Dan 
sv. Mihovila, zaštitnika Policije. 
 

Gradonačelnik se obratio članovima Kolegija, a vezano uz članak na nekim društvenim 
mrežama. Naime, ocrnjen je i oblaćen kao netko protiv koga se vodi postupak u svezi sukoba 
interesa. Istina je ta da je od Povjerenstva za sukob interesa zatražio da utvrde da li bi bio sukob 
interesa ako bi s ostalim čelnicima Gorskog kotara otišao u Europski parlament, iako na to 
putovanje neće otići. Naime, čelnici JLS Gorskog kotara pozvani su u Bruxelles, u Europski 
parlament" (koji financira putovanje, smještaj, prehranu) na poziv zastupnika Jakovčića kao dio 
skupine "Europa za sve".  Povjerenstvo je o tome odlučivalo u petak i,  između ostaloga je navelo 
"...davanje mišljenja u predmetu na zahtjev dužnosnika...". Nadalje je naveo da će oni koji na 
svojim portalima dozvoljavaju takve stvari kazneno odgovarati, svaka lipa će ići u dobrotvorne  
svrhe, to je nečija bolesna taština ali postoji granica koju će podvući nadležno tijelo, a to je Sud. 
 
 
 
 
 



MARTINA PETRANOVIĆ 
- Nastavljaju se aktivnosti oko registracije Udruge zemljišnih zajednica Gorskog kotara. 

Izrađeni su zapisnik i statut, te slijedi njihovo predavanje Uredu državne uprave. Danas je u 
Saboru sjednica Radne skupine koja radi na rješavanju problema zemljišnih zajednica na 
kojoj prisustvuje Tomislav Mrle.  

- Nastavljaju se aktivnosti vezane za info punkt. Za srijedu je dogovoren sastanak s načelnikom 
Policijske postaje na tu temu. 

- U utorak je sjednica Gradskog vijeća. 
- Dogovoren je sastanak s odvjetnikom Pintarom vezano uz zahtjev gospodina Mancea te e-

mail gospodina Majnarića. 
- U suradnji s punomoćnikom, odvjetnikom Pintarom, pripremit će se službeni dopis za 

Zagrebačku i Gluminu banku u stečaju, vezano uz prijenos sredstava iza pokojnog Franje 
Polića na Grad Delnice. 

- Nastavljaju se aktivnosti oko pronalaska dobre prakse vezano uz uspostavu portirske službe. 
- Na traženje zamjenice gradonačelnika radi se na dovršetku programa odnosno na 

aktivnostima vezanim uz uzimanje još volontera. 
- U petak su otvorene zamolbe pristigle na natječaj za javne potrebe, sada je potrebno provjeriti 

dokumentaciju. 
- Održana je sjednica Socijalnog vijeća, napravljeno je 40-ak rješenja, slijedi upis u digitalnu 

arhivu i sređivanje predmeta. 
- Radi se na zamolbi za donacijom zemljišta Energy pellets i Gasket d.o.o. za koji se vrše 

pregovori s Bancom popolare za otkupom zemljišta kod buduće toplane. Čeka se objava 
natječaja. 

- Dobiveni su vlasnički listovi i posjedovni list o formiranju okućnice u predmetu "Brod na 
Kupi - Mljekara". Čeka se nalaz građevnog vještaka kako bi se sudu mogao predati zahtjev za 
povezivanje zemljišne knjige i knjige položenih ugovora. 

- Sklopljen je ugovor o ustupanju prava vlasništva (Ljerka Grgurić) koji je poslan na uknjižbu, 
potrebno je još napraviti brisovno očitovanje. 

- Radi se na poslovima zaštite i spašavanja odnosno usklađivanju novog pravilnika i plana 
procjene. Napravljena je odluka o formiranju operativnih snaga i poslana je na suglasnost. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Danas je održan sastanak s predstavnicima vlasnika napuklih kuća u Supilovoj ulici. Pristigle 

su ponude za sanaciju njihovih kuća. 
- Utorak je rezerviran za Supilovu ulicu. Radovi napreduju, plan je da bi početkom idućeg 

tjedna išao asfalt na drugom dijelu ulice. Gradonačelnik je zamolio da se za sljedeći tjedan 
dogovori sastanak sa svim izvršiteljima usluge za čišćenje - zimska služba  -, kako bi se 
dogovorilo čišćenje, a naročito čišćenje Supilove ulice. 

- Poslat će požurnicu HT-u vezano za pravo služnosti za vodove. 
- Prikuplja se dokumentacija za ishođenje uporabne dozvole za cestu prema Srednjoj školi.  
- Potrebno je odabrati projekte koji će biti prijavljeni na natječaj Ministarstva turizma. 
- Potrebno je poslati požurnicu prema ministarstvu da nam izda suglasnost kako bismo riješili 

zemljište u PZ "Kendar". 
- S MUP-om i projektanticom radit će se na projektu nadstrešnica za Policiju. 
- Nakon što dobije ponudu Komunalca za priključak Radničkog doma na fekalnu kanalizaciju 

bit će potrebno dogovoriti radove na terenu. 
- Potrebno je pronaći stari projekt Osnovne škole kako bi se vidjelo na koju su nosivost 

projektirani temelji i da li mogu podnijeti nadogradnju kata što je preduvjet za sve druge 
aktivnosti. 

- Potrebno je napraviti projekt stepenica i dokumentaciju za prodaju objekta u Radničkoj 6 u 
Lučicama. 



- Treba početi s izradom Proračuna za iduću godinu, do 15. 11. gradonačelnik mora prijedlog 
uputiti Gradskom vijeću. Moli sve da dostave svoje planove.  

 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Za sanaciju bazena zaprimljene su 2 ponude, ovaj tjedan obavit će se razgovori za izvođenje 

radova. Sredstva su osigurana u Proračunu PGŽ.  
- Uspješno je obavljen sastanak u Hrvatskom olimpijskom odboru. Slijedi sastanak s 

hotelijerima, ugostiteljima i iznajmljivačima koji mogu primiti veći broj sportaša 
rekreativaca. U svezi s time organizirat ćemo sastanak s predstavnicima Upravnog odjela za 
sport PGŽ, Zajednicom sportova i Savezom za sportsku rekreaciju PGŽ kako bi se vidjela 
mogućnost dobivanja većih sportskih događanja (prvenstveno rekreativaca).  

- Potrebno je intenzivirati razgovore s prijevoznicima (Autotrans, Hrvatske željeznice) te 
animirati škole na području riječkog prstena radi organiziranog dolaska učenika na područje 
našega grada.  

- Što se tiče nogometnog stadiona, danas dolazi gospodin Sakoman koji će sagledati situaciju i 
dati određena rješenja. Gradonačelnik je zamolio da se na sastanak pozovu predstavnici NK 
"Goranin" i Sportske zajednice Grada Delnica.  

 
DRAŽEN RAČKI 
- U subotu je odražena manja intervencija: u trgovini "Gavranović" zapalila se neonska lampa. 

Intervencija je uspješno završena, nema štete. 
- Devetoro djelatnika JVP sutra polažu stručni ispit. 
- Jučer je u Vrbovskom održano natjecanje na kojem je naša B ekipa osvojila 4. mjesto. 
- Popravljeno je rasvjetno tijelo. 
- U petak su djelatnici JVP sudjelovali u poslovima kresanja grana u malom parku. 
- U Ravnoj Gori izvršit će se punjenje boca pod tlakom. 
- Potrebno je sanirati opšav jer se desilo prokišnjavanje. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Održana je sjednica Upravnog vijeća. 
- Od Ureda državne uprave konačno je dobiveno rješenje o odobrenju rada novog prostora. 
- Napravljena je statistika i dostava podataka za Ured državne uprave i ministarstvo. 
- Obavljaju se pripreme za obilježavanje "Tjedna djeteta". 
- Obavljaju se kontakti s Policijskom postajom i Uredom državne uprave u svezi prikupljanja 

podataka za predškolu. Gradonačelnik navodi da ima informaciju da će predškola za područja 
koja spadaju u brdsko-planinska ili u područja od posebne državne skrbi moći imati 150 sati 
predškole. Moli ravnateljicu da taj podatak provjeri. 

- Obavljen je uvid u rad s pripravnicima te uvid u skupinu "Zvjezdice". 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Sutra će na sjednici Gradskog vijeća prezentirati financijsko izvješće o poslovanju TZ Grada 

Delnica. 
- U srijedu se održava sjednica Turističkog vijeća. 
- Obradit će se turistički promet za rujan. 
- Obradit će se kandidature vezane uz udruženo oglašavanje. 
- Obavljaju se pripreme za "Dan jabuka" ove subote. 
- U četvrtak započinje edukacija Hrvatske turističke zajednice na razne teme. 
- Pripremaju se projekti za natječaj ministarstva. 
- Popunjava se dokumentacija za projekt "Smart". 
 



NIKOLA MUVRIN 
- Ovog vikenda otvorio se disko klub, sve je prošlo u redu, vlasnika će uputiti da pojača tempo 

čišćenja vanjskog prostora. 
- Započinje košnja kanala od "Komunalca" na dalje. 
- Planira se dovršenje odvoza granja iz malog parka. 
- Sutra će na sjednici Gradskog vijeća podnijeti izvješće o poslovanju Društva, a za dopunu 

dnevnog reda pripremit će odluku o davanju suglasnosti za zaduženje putem financijskog 
leasinga za nabavu komunalnog vozila.  

- Obavit će se dogovor s policijom vezano za ocrtavanje parkirališta. Gradonačelnik je zatražio 
da se postave znakovi za mjesta za parkiranje, a Davorka Grgurić navela je da treba označiti i 
mjesta za invalide i sve skupa definirati odlukom. 

- U srijedu će se izvršiti impregnacija kuće "Rački". 
- Prikupljaju se ponude za binu u Brodu na Kupi. 
- Postavljaju se prometna ogledala prema Javorniku i u Ševalima. 
- Intenzivno se radi na novim grobnim mjestima. 
- Radit će se na postavljanju ploča s imenima ulica. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Za Dom HV i V3 pripremljena su rješenja koja će se uputiti DUUDI. 
- Radi se na izradi troškovnika za Supilovu ulicu odnosno kompletira se dokumentacija za 

kredit. 
- Kompletirat će se podaci odnosno popis azbesta. Što se tiče popisa snjegobrana, dogovoreno 

je da će se poslati obavijesti i to prema evidenciji za komunalnu naknadu. Provjerava se tko 
nema izvješene kućne brojeve i o tome se sačinjava popis. 

- Prometno redarstvo redovito odrađuje raskršća i ostale prometne površine. 
- Sačinjeno je izvješće za Ministarstvo turizma vezano za hot-spot. 
- Izdat će se suglasnost za prekop ceste budući HT postavlja optički kabel. 
- Rješavat će se zahtjevi za korištenje javnih površina.  
- Projekt Sajmišne prema Štefićevom dolu je zastao zbog drugih investicija te je potrebno 

intenzivirati radove na tome. 
- Bit će potrebno očitovati se na nalaz revizije vezan uz poslovne zone. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Prioritet je priprema za obilježavanje 140. obljetnice Knjižnice te stručenje 200-tinjak novih 

knjiga. 
- Danas će obaviti razgovor s ravnateljem i učiteljicama OŠ oko angažmana za priredbu "Djeca 

djeci".  
- Obavit će se dogovor s Maticom hrvatske vezano uz okrugli stol. 
- Odradit će se radijska emisija. 
- Obzirom na "Dječji tjedan" pripremit će se lutkarska predstava. 
- Izdvojit će se stari knjižni fond za izložbu povodom 140. obljetnice. Za obljetnicu su 

napravljene pozivnice, informativni letak, zahvalnice, ostaju za napraviti plakati što će se 
riješiti ovaj tjedan.  

- Sutra će na sjednici Gradskog vijeća prezentirati financijsko izvješće, ista tema danas je na 
sjednici Odbora za sport. 

- Prisustvovat će predavanju o Ivanu Mažuraniću. 
 
 
 
 
 



ĐULIO JUSUFI 
- Danas će prisustvovati sjednici Odbora za financije vezano uz polugodišnje izvršenje 

proračuna, a sutra sjednici Gradskog vijeća. 
- U srijedu će prisustvovati seminaru na temu promjene računskog plana. 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz zaduženje, obveze prema HABOR-u i Ministarstvu 

financija. 
- Napravljen je rebalans i pripremit će se za Gradsko vijeće.  
- Kolega Majnarić radi na projektima energetske učinkovitosti, e-županija, korištenje 

obnovljivih izvora energije. 
 
Na kraju sjednice gradonačelnik je naveo da su nam izvori prihoda velike nepoznanice te da, 
obzirom na situaciju, inzistira da proračun bude realan i konzervativan, da se odreknemo svega 
onoga što ne mora biti.  
 
 
 
Dovršeno u 9.00 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


